

《单词百科:misapprehension是什么意思?misapprehension怎么发音?misapprehension的解释和用法》

英语单词misapprehension是什么意思?misapprehension怎么读?misapprehension怎么发音?简答网为您整理了misapprehension的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



misapprehension怎么读

misapprehension的读音:[m sæpr hen n]

misapprehension的意思

1、n.误会，误解;

misapprehension的近义词

1、delusion n.欺骗;谬见;错觉;妄想;

- 2、error n.错误，过失；
- 3、fallacy n.谬误，谬见；谬论；错误；
- 4、misconception n.误解；错觉；错误想法；
- 5、misinterpretation n.误解，曲解；

misapprehension的双语例句

- 1、He laboured under the constant misapprehension that nobody liked him.

他总是误认为没有人喜欢他。

- 2、Men still appear to be labouring under the misapprehension that women want hairy, muscular men.

男人们似乎仍然错误地认为女人喜欢体毛浓重、肌肉强健的男人。

- 3、I was under the misapprehension that the course was for complete beginners.

我误以为这门课是给纯粹的初学者开的。

- 4、Would you please tell me that all of this is my misapprehension (misunderstanding)?

9月3日11:45告诉我.这一切都是我的误解,好吗?

- 5、I think you want to see me but I am clearly under a complete misapprehension.

我以为你想见我,显然完全是我误解了。

- 6、We were by now under no misapprehension about the extent of the problem.

到目前为止，我们对问题的严重程度的理解并无偏差。

- 7、I was under the misapprehension that he was dead.

我误以为他死了。

- 8、I think, Miss Marple, that you are under a slight misapprehension, began Mr. Petherick.

“我觉得，马普尔小姐，你有些误会了。”彭斯瑞克先生说。

9、It seems to me that he's been labouring under a bit of a misapprehension.

我认为他已经因为一点误会苦恼了很久。

10、A quarrel often rises from a misapprehension.

争吵常起于误解。

11、I think we should clear up this misapprehension.

我想我们应该消除这一误会。

12、The boss's misapprehension mad her want to weep with frustration.

上司的误解使得她沮丧地想哭。

13、Men still appear to be labouring under the misapprehension that women want hairy, muscular men...

男人们似乎仍然错误地认为女人喜欢体毛浓重、肌肉强健的男人。

14、Some people are under the misapprehension that all politicians stink.

有些人误会所有的政客都可疑。

15、To expose this misapprehension, would be to repeat what has been said in the introductory chapter.

要揭穿这一误解,就得重复一下绪论中说过的话。

16、Similarity English word being pronounced often arouses the misapprehension between saying English person.

发音相似的英语词常常引起讲英语者之间的误会。

17、The fighting between the two sides rose from misapprehension.

双方之间的战争起因于误会。

18、I thought you wanted to see me but I was clearly under a complete misapprehension.

我以为你想见我,显然完全是我误解了。

以上是简答网为您整理的misapprehension怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于misapprehension的用法、misapprehension的释义、misapprehension的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/misapprehension>

